

HKQAA Hong Kong Registration

香港品質保證局香港註冊

Recycling Services

環保回收服務

Encouraging Good Management

Practice of Recycling Industry

向回收業推廣良好管理做法



Contact Person: Ms Meico Cheong
Tel: (852) 2202 9575 Mobile: (852) 6050 0480
Email: meico.cheong@hkqaa.org



香港最佳之商業洗衣夥伴

The best commercial laundry service partner in HK



雅潔洗衣是太古集團成員及國泰航空全資附屬公司，是為香港最大的商業洗衣供應商之一，並擁有超過50年豐富的商業乾濕洗滌經驗。現為各大航空公司、酒店、私人會所及公共機構提供服務，並透過分店網絡提供上門收送。雅潔洗衣自1996年起已獲多項 ISO 及 Q-Mark 國際認證，確認我們之服務品質。我們的洗滌程序均顧及節能和減廢，達致我們對保護環境之承諾。於2017年雅潔洗衣將進一步拓展業務，全新興建的自獨立廠房會投入生產，成為東亞最巨規模及最先進的洗滌廠房。

A member of the Swire Group and a wholly owned subsidiary of Cathay Pacific Airways, Vogue Laundry is one of the major commercial laundry companies in Hong Kong. With over 50 years of experience in commercial dry clean and laundry servicing airlines, hotels, club houses and institutions, we also offer laundry pick up & delivery service through our network of valet shops. Since 1996, Vogue Laundry has received numerous ISO awards and Q-Mark certifications, as recognition to our quality and our commitment to the environment. We will further expand our capacity and business when our new, purposely-built plant becomes operational in 2017. The new plant will become the biggest and most automated of its kinds in East Asia.

www.voguelaudry.com

